



## **STYREMØTE 10/2021 - 2023**

**Onsdag 3. mars 2022, kl. 18.00**

Videokonferanse: <https://petanque.whereby.com/styret>

**Tilstede:** Tore Blokhus (leiar), Christopher Kvarme, Lisbeth M Johannesen, Gabriel G. Bel-Lafkih Heidi Skjørberg Nilsen  
**Forfall:** Arild Skjæveland (administrasjon), Roger Støa, Trine Tinglum  
**Fra adm:**

---

---

### **SAK 01      GODKJENNING AV FORRIGE PROTOKOLL**

Protokoll fra forrige styremøte er vedlagt

#### **Forslag til vedtak**

Styret beslutta å godkjenne protokollen fra styremøte 9, 26. januar

### **SAK 02      NM-VEKA / NM Stokke**

Tore, Arild og Gabriel har hatt kontakt, men lite konkret framgong. Blir to spelefeldt, eitt til innleiande, og eitt til finalespel. Ikkje noko tak på påmelding til NM veka. Frist for påmelding settes til onsdag 25. mai.

Ang. Transport fra Stokke til NM veka blir det frotsatt jobba med, men dette er ikkje vårt bord. Stokke arbeider med dette. Tore tar det vidare.

Stokke har etterspurt behov for antall ekstra personar i sekretaratet. Tore oversender oversikt.

Tore ber om meir info ang. Transport til begge NM. Parkering, bobilparkering, eventuelle hotellavtalar.

Det er eit anna arrangement på samme stad torsdag og fredag. Me ber om info om korleis dette løysast.

### **SAK 03      SESONGSTART**

Det er kontakt med Storøya Petanqueklubb.

Stokke ynskjer at turneringa skal fungere som prøve-NM.

Diskusjon rundt oppførsel og kutyme i rankingturneringar, tidsbruk og bekledding. Ikkje noko poeng i å bli gode KUN i NM. Må være gode i alle turneringar. Me formulerar ein sak til leiarmøtet.

### **SAK 04      LEDERMØTET**

Diskusjon rundt dommarkurs. Korleis får me gjere det meir attraktivt å dømme? Me spelar ballen ut til klubbane på leiarmøtet. Er det midlar til å gjennomføre aktivitetar? Kan me stille krav til klubbane? Me må finne til til dommarkurs, og kven som kan holde det.

Skal me fortsette med arbeidet å sklije ut eit eige NM? Sak til leiarmøtet.

Innspel til at NM skal skifte helg slik at det ikkje samerfallar med skuleslutt. Ja/nei sak til leiarmøtet.

Fortsette med arbeidet med å jobbe for tidsbruk i NM. Få gjennomslag for tiltaka våre her. Informere om kva me skal fokusere på.

Manglar teknisk arrangør til NM 2023.

Sak om bekledding. Heidi kan innleie.

Styret samlast fysisk på samme plass. Me avgjer plass etterkvart. Tore sjekkar handlingsrommet med Arild.

Ferdig formulert 10.03. Sender det ut til klubbane 12.03.

## **SAK 05      YMSE**

5.1: Finne lokasjon til kvalifiseringar.

23.-24. april, EM Mix/Dobbel/Singel: Torshovparken. Satsar på e-cup i Holmestrand og kval til Benin på vestlandet.

5.2: Til VM i Danmark har me fått tre ekstra billetter. To er tatt allereie. Manglar den eine. Kostar ish 5.500 kroner, men får alt dekket. 11. - 16. mai. Gabriel sjekkar rundt i nettverket. Om me ikkje finn nokon ser me om nokon i styret vil ta plassen.

Heidi reiser som delegat til VM i Spania.

5.3: Registreringsskjema. Tore har vidaresendt til Gabriel og Trine, som har saken på sitt bord. Gabriel ordnar.

**Neste styremøte:** Arbeidsmøte før leiarmøtet. Ellers 25. april